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Zápis z 1. jednání Kontrolního výboru ZMČ Praha 10, které se konalo dne 
7. 12. 2022, v budově ÚMČ Praha 10, jednací místnost 411/b 

od 16:32 do 17:15 hodin 
 
Přítomní členové VÝB: Mgr. Ing. Martin Kopecký, Ing. Michal Narovec, Mikuláš Pobuda, Mgr. David 
Satke, Mgr. Adam Šilar, Mgr. Stanislav Šimek 
 
Omluvení členové VÝB: - 
 
Neomluvení členové VÝB: - 
 
Hosté: Ing. Petr Beneš, Ing. Jana Komrsková (do 16:57 hod.) 
 
Jednání VÝB bylo zahájeno v 16:32 hodin. 
 
Program: schválené body jednání 
 

I. Zahájení  

II. Návrh programu 

III. Určení ověřovatele zápisu z 1. zasedání Kontrolního výboru ZMČ Praha 10  

IV. Předložení přehledu plnění úkolů ZMČ a RMČ za měsíc červen, červenec, srpen, září a říjen 

    2022 

V. Informace o petici: ,,Za další provozování Klubu vzájemné a všestranné pomoci o.p.s. – 
Seniorbox v Kodaňské ulici 11“ a odpovědi na ni 

VI. Různé 

VII. Závěr 

 

Popis průběhu jednání VÝB 

K bodu I. – Zahájení 

Předsedající přivítal členy Kontrolního výboru ZMČ Praha 10 (dále také ,,KoV“) a zahájil jednání. 
 
Konstatuje se, že KoV byl na dnešním jednání schopný usnášení.  
 
K bodu II. – Návrh programu 
 
Předsedající představil návrh programu a umožnil k němu diskuzi.  
 
Mgr. Ing. Kopecký navrhl zařazení bodu s názvem: plán kontrolní činnosti KoV, a to před navržený 
bod IV.  
 
Mgr. Satke navrhl zařazení bodu s názvem: prověření platnosti volby předsedy Výboru pro životní 
prostředí ZMČ Praha 10. Předmětný bod navrhl zařadit před bod IV., ale až po projednání bodu, který 
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navrhl Mgr. Ing. Kopecký.  Předsedající nechal hlasovat nejdříve o doplnění programu podle návrhu 
Mgr. Satkeho.  
 
Průběh hlasování: 
Pro: 2 (Mgr. Ing. Kopecký, Mgr. Satke) 
Proti: 0 
Zdržel se: 4  
Nehlasoval: 0 

 
návrh na doplnění navrženého programu nebyl schválen 

 
Přesedající následně nechal hlasovat o doplnění programu podle návrhu Mgr. Ing. Kopeckého.  

 
Průběh hlasování: 
Pro: 2 (Mgr. Ing. Kopecký, Mgr. Satke) 
Proti: 0 
Zdržel se: 4  
Nehlasoval: 0 

 
návrh na doplnění navrženého programu nebyl schválen 

 
Po vypořádání návrhu na doplnění nechal předsedající hlasovat o návrhu programu v předloženém 
znění.  
 
Průběh hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 1 (Mgr. Ing. Kopecký) 
Zdržel se: 1 (Mgr. Satke) 
Nehlasoval: 0 

 
 

program jednání byl schválen 
 
Ze strany Mgr. Ing. Kopeckého a Mgr. Satkeho byl vznesen požadavek na uvedení jmenovitého 
hlasování.  

 
K bodu III. - Určení ověřovatele zápisu z 1. zasedání Kontrolního výboru ZMČ Praha 10 

Předsedajícím byl za ověřovatele zápisu navržen Mgr. Šimek.  
 
Průběh hlasování: 
Pro: 3 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 (Mgr. Ing. Kopecký, Mgr. Satke) 
Nehlasoval: 1 
 

Mgr. Šimek nebyl určen ověřovatelem zápisu 
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Po proběhlém hlasování navrhl Mgr. Satke, že zápis ověří.  
 
Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 
 

KoV určuje jako ověřovatele zápisu č. 1 Mgr. Satkeho 
 

K bodu IV. – Předložení přehledu plnění úkolů ZMČ a RMČ za měsíc červen, červenec, srpen, září  
a říjen 2022 

Konstatuje se, že v měsících červen, červenec, srpen, září a říjen bylo uloženo celkem 417 úkolů, 256 
úkolů splněno v uloženém termínu, 135 úkolů mělo pozdějších termín plnění a u 26 úkolů nebyla 
poznámka o jejich splnění.  

Z řad hostů požádal o slovo Ing. Petr Beneš. Předsedající nechal o umožnění jeho vystoupení 
procedurálně hlasovat s tím, že by jmenovanému bylo umožněno vyjadřovat se po udělení slova 
v průběhu celého jednání KoV.  

K návrhu umožnění výstupu Ing. Beneše.  

Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

 Návrh byl přijat 
 

Ing. Beneš sdělil, že jelikož jednání KoV probíhá v prosinci, tak by očekával i přehled úkolů za měsíc 
listopad. Jmenovaný dále poukázal na usnesení Rady městské části Praha 10 (dále jen ,,RMČ Praha 
10“) č. 371 ze dne 24. 5. 2022, které dle jeho názoru nebylo naplněno. Předmětné usnesení se týkalo 
návrhu časového harmonogramu prací pro sestavení rozpočtu a plánu zdaňované činnosti MČ Praha 
10 na rok 2023.  

Předsedající a tajemník výboru se vyjádřili k otázce absence úkolů za měsíc listopad 2022. Tajemník 
výboru seznámil členy KoV s procesem zajištění podkladů s tím, že ke dni konání tohoto jednání by 
nebyl technicky schopen zajistit podklady za měsíc listopad v náležité podobě. 

Ing. Beneš dále poznamenal, že dle jeho názoru by RMČ Praha 10 měla být minimálně vyzvána 
k aktualizaci termínů, které se vztahují k výše zmíněnému usnesení č. 371.  

Mgr. Satke si přisvojil návrh přítomného hosta a navrhl příslušné usnesení.  

Návrh usnesení KoV: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 vyzývá RMČ Praha 10, aby aktualizovala termíny 
v usnesení č. 371 ze dne 24. 5. 2022. 
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Průběh hlasování: 
Pro: 2 (Mgr. Ing. Kopecký, Mgr. Satke) 
Proti: 1 
Zdržel se: 2 
Nehlasoval: 1 

Usnesení nebylo přijato 
 

Po ukončeném hlasování probíhá diskuze na téma uvádění jmenovitého přehledu hlasování v zápisu. 
Ing. Narovec uvedl, že si nepřeje, aby v přehledu hlasování bylo uvedeno, jak konkrétně hlasoval. 
Tajemník výboru sdělil, že jmenovité hlasování uvádí pouze u těch členů KoV, kteří o to výslovně 
požádají.  

Mgr. Ing. Kopecký následně požádal, aby bylo v zápise uvedeno jeho vyjádření, že Ing. Narovec 
hlasoval proti navrženému usnesení.   

K projednávanému bodu IV. navrhl předsedající usnesení v níže uvedeném znění.  

Návrh usnesení č. KoV/1/1/2022: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 bere na vědomí stav plnění úkolů 
uložených ZMČ a RMČ za měsíc červen, červenec, srpen, září a říjen 2022.  
 
Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 

 
K bodu V. – Informace o petici: ,,Za další provozování Klubu vzájemné a všestranné pomoci o.p.s. 
– Seniorbox v Kodaňské ulici 11“ a odpovědi na ni 

Čte se obsah petice doručené dne 22. 6. 2022 a odpověď na ni ze dne 18. 7. 2022. Slovo bylo uděleno 
Ing. Benešovi, který problematiku blíže rozvedl s tím, že se předmětem věci zabývala mj. majetková 
komise. Probíhá diskuze mezi členy výboru. 
 

Návrh usnesení č. KoV/1/2/2022: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 bere na vědomí informaci  

o petici: ,,Za další provozování Klubu vzájemné a všestranné pomoci o.p.s. – Seniorbox v Kodaňské 

ulici 11“ a odpovědi na ni. 

 

Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 
 

 



 

P10-507925/2022 

5 

 

K bodu VI. – Různé 

Předsedající informoval ostatní členy KoV, že ze strany tajemníka výboru došlo k zarezervování 
místností pro jednání KoV na rok 2023. Tajemník KoV k věci uvedl, že se jedná pouze o rezervace 
místností s tím, že o svolání KoV na konkrétní termín rozhodne předseda KoV, popř. jeho 
předsedající. Uvedené termíny jsou tak tč. pouze orientační. Pro případné potřeby KoV je 
zarezervována jednací místnost 411b, budova A, 4. patro. Jednací místnost je rezervována vždy od 
16:30 hod. a to v následujících termínech: 18. 1. 2023, 22. 2. 2023, 22. 3. 2023, 17. 4. 2023,  
24. 5. 2023, 21. 6. 2023, 20. 9. 2023, 18. 10. 2023, 22. 11. 2023 a 13. 12. 2023.  

Předsedající se následně věnoval otázce plánu kontrolní činnosti KoV, jenž navrhl Mgr. Ing. Kopecký 
do programu tohoto jednání. Předsedající vyzval ostatní členy KoV, aby do budoucna zvážili možný 
okruh kontrol.  

Mgr. Satke požádal, aby bylo do zápisu uvedeno, že mu přijde od současně koalice ,,poměrně 
trapné“, že si nedokáže spočítat, která z opozičních stran je silnější, když jeden opoziční klub má 8 
členů a druhý 7. Současně rozložení hlasů v KoV je podle jeho názoru nedůstojné, kdy je poměr hlasů 
2:4, a je tedy třeba zvolit předsedu KoV z řad opozice, aby se poměr zvednul alespoň na 3:4. 
Současně se pozastavil nad smyslem případného lednového jednání, když opozice nemá možnost 
nic prohlasovat. K tématu následně probíhá diskuze.  
 
Mgr. Ing. Kopecký se vyjádřil v tom smyslu, že je také znepokojen současnou situací v KoV a požádal, 
aby byl v zápise uvedeno jeho doslovné vyjádření ve znění: ,,Rád bych konstatoval, že situace, kdy je 
KoV bez předsedy a bez schváleného nebo minimálně projednaného plánu kontrol, je nepřípustná a 
bezprecedentní. Je zjevné, že KoV je nyní nefunkční a nejsou naplňovány zákonné povinnosti. 
Skutečnost, že je vedením KoV pověřen koaliční zastupitel, je porušením demokratických principů, na 
kterých je funkce výboru vystavěna. Vedení KoV bývá vždy svěřeno opozici, aby byla zajištěna řádná 
kontrola výkonu pravomocí dotčených orgánů, což se v tuto chvíli neděje, a jsme tady toho živým 
důkazem, neboť nám nebyly ani návrhy bodů, které jsou zcela objektivně potřebné, tak nebyly 
prohlasovány“.  

Probíhá diskuze nad tématem, kdo je a kdo není opozice. Mgr. Šimek se vyjádřil v tom smyslu, že je 
zástupcem opoziční strany. Co se týče hlasování, tak se řídí navrženým programem. Mgr. Satke 
doplnil, že ten byl navržen ze strany koalice. Následně se vede opětovná diskuze ve věci případného 
zaznamenávání jmenovitého hlasování. Mgr. Ing. Kopecký konstatoval, že se jedná o výkon veřejné 
funkce a člen výboru by se neměl stydět za uvedení svého jména u jednotlivého hlasování.  

Ze strany předsedajícího bylo následně uděleno slovo Ing. Benešovi, který konstatoval následující: 
,,Kontrolní výbor je nefunkční, protože nemá zvoleného předsedu. Jsme v situaci, kdy současná RMČ 
Praha 10 schvaluje zakázky za desítky milionů, v jednom případě dokonce za 107 miliónů Kč, a není 
tady demokraticky zvolený kontrolní orgán, kdy KoV řídí zastupitel z koalice“. Jmenovaný následně 
přednesl otázku plnění usnesení z ustavujícího Zastupitelstva městské části Praha 10 (dále jen ,,ZMČ 
Praha 10“), které se vztahuje k otázce neslučitelnosti funkce Mgr. Šimka. Jmenovaný se k tomu 
vyjádřil v tom smyslu, že ve lhůtě 3 dnů učinil příslušný úkon v ústní podobě, přičemž zákon 
písemnou podobu nevyžaduje. Podle jeho sdělení požádal vedení úřadu, aby mu byla změněna 
pracovní náplň tak, aby již nevykonával přenesenou působnost, ale pouze samostatnou působnost. 
Mgr. Satke poukázal na skutečnost, že příslušné usnesení ZMČ Praha 10 vyzvalo jmenovaného ke 
skončení pracovního poměru. Probíhá diskuze nad formulací usnesení ZMČ Praha 10, jeho 
případnou vymahatelností a otázkou jeho splnění. Mgr. Satke navrhl, aby KoV požádal Úřad městské 
části Praha 10 (dále jen ,,ÚMČ Praha 10“) o právní stanovisko v této věci.  
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Návrh usnesení č. KoV/1/3/2022: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 žádá ÚMČ Praha 10, aby KoV do 15. 
1. 2023 poskytl právní stanovisko:  

 

a) zda je usnesení 1/2/2022 ZMČ Praha 10 v souladu se zákonem; 

b) zda kroky učiněné členem ZMČ Praha 10 Mgr. Šimkem jsou dostačující k odstranění 

neslučitelnosti výkonu funkce zastupitele.  

 

Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 
 

 
K bodu VII. - Závěr 
 
Závěrem předsedající poděkoval ostatním členům KoV a ukončil jednání v 17:15 hod.  
 
Součástí zápisu jsou usnesení KoV č. KoV/1/1/2022 – č. KoV/1/3/2022. 
 
 
Mgr. David Satke, ověřovatel                                          Mgr. Adam Šilar, pověřen řízením KoV 
  
 
Mgr. Tomáš Kosmel, tajemník KoV 
 
 
14. 12. 2022 
 
Přílohy:  

1. Usnesení č. KoV/1/1/2022 

2. Usnesení č. KoV/1/2/2022 

3. Usnesení č. KoV/1/3/2022 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/1/1/2022 

ze dne 7. 12. 2022 
k předložení přehledu plnění úkolů ZMČ a RMČ za měsíc červen, červenec, srpen, září a říjen 2022 

 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 

BERE NA VĚDOMÍ 
   stav plnění úkolů uložených ZMČ a RMČ za měsíc červen, červenec, srpen, září a říjen 2022.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Mgr. Adam Šilar, pověřen řízením KoV 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/1/2/2022 

ze dne 7. 12. 2022 
k informaci o petici ,,Za další provozování Klubu vzájemné a všestranné pomoci o.p.s. – Seniorbox 

v Kodaňské ulici 11“ a odpovědi na ni 
 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 

BERE NA VĚDOMÍ 
   informaci o petici ,,Za další provozování Klubu vzájemné a všestranné pomoci o.p.s. – Seniorbox 

v Kodaňské ulici 11“ a odpovědi na ni 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Mgr. Adam Šilar, pověřen řízením KoV 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/1/3/2022 

ze dne 7. 12. 2022 
k otázce plnění usnesení ZMČ Praha 10 č. 1/2/2022 

 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 

ŽÁDÁ 
   ÚMČ Praha 10, aby KoV do 15. 1. 2023 poskytl právní stanovisko:  
 

a) zda je usnesení 1/2/2022 ZMČ Praha 10 v souladu se zákonem; 

b) zda kroky učiněné členem ZMČ Praha 10 Mgr. Šimkem jsou dostačující k odstranění 

neslučitelnosti výkonu funkce zastupitele.  

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Mgr. Adam Šilar, pověřen řízením KoV 

 
 


